

# 無煙生活 健康快活

## Promoting a healthy Lifestyle

富城物業管理有限公司擁有4,000名員工，一向致力推動無煙香港。自2011年參加「香港無煙領先企業大獎」後，2013年再接再厲，推動旗下70多個物業及商場管業處參加此活動，深化無煙企業的理念。富城亦於多個物業的管業處進行員工吸煙習慣調查，並透過舉辦多元化的活動，例如蛋糕製作班、乒乓球比賽及瑜珈班等，以了解及減輕員工的工作壓力及協助他們培養良好的嗜好；同時更鼓勵員工參與戒煙工作坊及講座，希望他們早日遠離煙草。早於1995年開始，富城已實施無煙工作間，並於1999年將政策推行至所有地區辦事處，令員工可以安心在一個清新健康的環境下工作。

With some 4,000 staff, Urban Property Management Limited is committed to promoting a smoke-free Hong Kong. The company participated in the "Hong Kong Smoke-free Leading Company Awards 2011" and motivated over 70 management offices of the properties and shopping centres to join the awards in 2013, with an aim to reinforce its position as a smoke-free enterprise. Surveys on employees' smoking habits are conducted in management offices and a range of recreational activities such as bakery classes, table tennis competitions and yoga sessions have been arranged for Urban staff to alleviate stress. Staff are also encouraged to take part in smoking cessation workshops and talks. Through these initiatives, assists its employees to stop smoking and build a healthy lifestyle. The company has already taken the initiative to establish a smoke-free workplace since 1995. The policy was further extended to all regional offices in 1999 to ensure that all staff can work in a fresh and healthy environment.



**富城集團**  
**Urban Group**

豐盛創建企業成員 Member of Fung Seng Enterprises

富城物業管理有限公司

Urban Property Management Limited